
 

mju:wax ® 5420 
 
产品描述                               微粉化蜡混合物              EINECS: preparation 

mju:wax ® 5420 微粉化 PE/酰胺蜡混合物。 

 

特性                          单位    数值 

外观           -    白色粉末 

颗粒大小 (D50)                 m    7.0 

颗粒大小 (D90)                m               14 

滴点                °C    138 

酸值           mg KOH/g    11 

密度 (23°C)               g/cm3    1.04 

 

主要应用领域 

mju:wax ® 5420 作为微粉蜡助剂用于漆，涂料，油墨中提高滑爽，耐刮伤，防粘和消光效果。此产品在

水性体系中具有很好的稳定性能，同时具有很好的手感，比如在木器漆中。 

 

包装 

纸袋 20 kg 净重。 

 

储存 

放置室温干燥处 . 

避免阳光和过热. 

保质期两年 

 

安全性  

此产品在准备指导上不需要做标签标注。更多安全信息请参阅安全数据表。 

 

生态学/毒理学性能 

此产品不溶于水。更多信息请参阅安全数据表。 

 

食品安全条例 

此产品符合多国条例。更多细节请索取。 

 
 
All information given here are based on our own research or the research of others and believed to be accurate and shall give the user guidance for the application. 
Nevertheless these data are no specification and due to the versatile possible formulations, applications, processings and further parameters at the formulator/user the 
usage of this product has to be tested carefully in the particular system/application by the formulator/user. All information mentioned here are not warranted properties. 
There is no responsibility of the seller if the material is used outside the recommended field of use; any liability, also for any patent infringement, cannot be derived from 
this. 
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